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OR.0032.10.2022 

P R O T O K Ó Ł nr 12/22 

z posiedzenia Miejskiej Rady Seniorów, 

które odbyło się w dniu 12 października 2022 r. 

w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu 

przy pl. Kazimierza Wielkiego 1 (pierwsze piętro) 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie MRS: 

1. Chudy Czesław  – Zastępca Przewodniczącego  

2. Hudzik Jerzy 

3. Jaskuła Grażyna 

4. Oleszkiewicz Janina 

5. Pobudejski Tadeusz 

6. Rabikowska Bożena 

7. Zgondek Mirosław 

 

Spoza członków MRS w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Maria Zarębska – Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wieluniu 

2. Joanna Skotnicka Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 

3. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad.  

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 11/21 z poprzedniego posiedzenia Rady.  

3. Sprawy organizacyjne – dalsza działalność Miejskiej Rady Seniorów w Wieluniu. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad zał. nr 2 do protokołu.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy powitał wszystkich zgromadzonych członków Miejskiej Rady 

Seniorów, a następnie dokonał otwarcia posiedzenia, witając wszystkich obecnych gości. Stwierdził 

kworum i prawomocność obrad – na stan 10 członków, obecnych 7. Zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi 

do porządku obrad? Nikt nie zgłosił się.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 2 

Informacja o sporządzonym protokole nr 11/22 z poprzedniego posiedzenia.  
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Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy poinformował, że protokół dostępny był do wglądu                                                     

w pok. nr 1a w Urzędzie Miejskim w Wieluniu. Zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi                                                   

do protokołu? Nikt się nie zgłosił.  

Miejska Rada Seniorów przyjęła informację o sporządzonym protokole. 

Punkt 3 

Sprawy organizacyjne – dalsza działalność Miejskiej Rady Seniorów w Wieluniu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy poinformował o rezygnacji z członkostwa Przewodniczącej 

Rady Seniorów. Wskazał, że zgodnie z § 8 pkt 2 statutu Rada Miejska Seniorów może uzupełnić skład 

Rady w trakcie kadencji. Omówił proces przeprowadzanego naboru. Poinformował, że skład Rady można 

uzupełnić ale nie jest to obligatoryjne. Zwrócił uwagę, że należy zastanowić się czy skład Rady zostanie 

uzupełniony i że należy zastanowić się nad kwestią nowego przewodniczącego. Poprosił o zgłaszanie  

propozycji do rozwiązania poruszonych kwestii. 

 

Pani Janina Oleszkiewicz zaproponowała utrzymanie dziesięcioosobowego składu Rady. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy zarządził głosowanie: kto jest za pozostawieniem obecnego 

składu Rady, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Rada 

jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) przyjęła ww. wniosek. Przeszedł do tematu wybory 

przewodniczącego.  

 

Pan Jerzy Hudzik zaproponował aby na przewodniczącego wybrać Pana Czesława Chudego.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy nie wyraził woli pozostania przewodniczącym, ze względu 

na zbyt dużą ilość różnych obowiązków. 

 

Pani Janina Oleszkiewicz zaproponowała wybór Pani Bożeny Rabikowskiej.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy nadmienił o powodzie rezygnacji dotychczasowej Pani 

Przewodniczącej, którym był brak możliwości zdziałania czegokolwiek. Wskazał, że były chęci i zamiary 

ale nic z tego nie wyniknęło. Odwołał się do treści protokołu z ostatniego posiedzenia.  

 

Pani Grażyna Jaskuła stwierdziła, że brakowało również współpracy między Radnymi Miejskiej Rady 

Seniorów i że nie wszyscy brali udział w podejmowanych przedsięwzięciach. Wskazała na swoje 

zaangażowanie w realizacji zleconych przez Panią Zastępcę Burmistrza zadań. Podkreśliła, że współpraca 

jest bardzo ważna. 

 

Pan Jerzy Hudzik zapytał, czy jest ktoś chętny, kto podjął by się funkcji przewodniczącego.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy powiedział, że ww. funkcja wymaga poświęcenia czasu                       

a często efektu pracy nie ma. Zwrócił uwagę, że nie można proponować osób nieobecnych a decyzja                  

o wyborze przewodniczącego nie musi zostać podjęta dzisiaj. Podkreślił, że każdy może kandydować                   

na tę funkcję, ale należy się przy tym zastanowić . 
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Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska zaproponowała na funkcję przewodniczącego Pana Jerzego 

Hudzika.  

 

Pan Jerzy Hudzik poinformował, że nie posiada możliwości czasowych. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Maria Zarębska zaproponowała, aby jednak uzupełnić skład 

Miejskiej Rady Seniorów, ponieważ być może nowa osoba zdecydowałaby się pełnić funkcję 

przewodniczącego. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy przypomniał o tym, że już zostało przegłosowane                             

aby nie uzupełniać składu Rady Seniorów. Dodał, że nowa osoba mogłaby nie mieć pojęcia o co tu chodzi.  

 

Pan Jerzy Hudzik zapytał, czy z powodu braku przewodniczącego Rada Seniorów zostanie rozwiązana.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy odpowiedział, że nie rozwiązuje się. Zwrócił uwagę, że jest 

szereg punktów z planu pracy, które z różnych powodów nie zostały wykonane. Przytoczył przykład 

domu seniora w Olewinie, którego sprawa została zamknięta. Poruszył także temat klubu seniora                         

w lokalu przy ul. Królewskiej, który stoi pusty. Wspomniał o ulotkach, które miały zostać przygotowane 

przez Kierownika Biura Burmistrza, których nadal nie ma. Wskazał, że Miejska Rada Seniorów 

podejmowała wiele różnych tematów. Poinformował, że z ankiety przygotowanej przez Panią 

Wiceburmistrz jasno wynika, że seniorowi najlepiej jest w domu. Powiedział, że z wcześniej 

podejmowanych tematów także nic nie wyszło. Wspomniał tu o służbie zdrowia do której nadal czeka 

się. Ponadto  do specjalistów czeka się po 3 miesiące a nawet pół roku. Podsumował, że żadne postulaty 

Rady Seniorów nie zostały spełnione, że żadnych propozycji nie można zrealizować. Przytoczył sytuację 

dotyczącą spotkania imienniczek u Pani Dyrektor WDK-u, odczytując protokół z posiedzenia. Wskazał, 

że wszystko rozgrywa się o sprawy finansowe. Poinformował, że większość zajęć w WDK-u jest płatna.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że wszystkie zajęcia w budynku 

Dworca Kulturalnego w Dąbrowie prowadzone są bezpłatnie. 

 

Pani Bożena Rabikowska poinformowała, że wpłaciła na konto domu kultury 70 zł, czyli dwie opłaty 

semestralne. Stwierdziła, że nie można wymagać wszystkiego. Wyraziła swoje odczucia, ze nie podoba 

jej się gdy ktoś mówi, że w Wieluniu nie ma rozrywki. Uznała, że opłata 35 zł za pół roku nie jest 

wygórowana.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy podkreślił, że nie ma uwag do opłat, wskazał natomiast,                     

że Miejska Rada Seniorów nie posiada funduszy na swoją działalność. Zakomunikował, że niestety                     

nie ma podstawy prawnej, aby uzyskać potrzebne środki finansowe.  

 

Pani Janina Oleszkiewicz zapytała, czy wybór przewodniczącego zostanie odłożony na następne 

posiedzenie, gdy obecnych będzie więcej osób. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy potwierdził, że skoro Rada Seniorów ma funkcjonować                   

to przewodniczący będzie musiał zostać wybrany.  
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Pani Grażyna Jaskuła uzupełniła temat dotyczący zaangażowania. Przytoczyła poprzednie wypowiedzi 

Pani Wiceburmistrz w których Radni Rady Seniorów powinni dotrzeć do osób starszych. Podsumowała, 

że były to bardzo mądre sprawy. Poinformowała, że jest za tym aby spotkać się z klubami, spotkać                       

się z kołami gospodyń. Zadeklarowała, że jest w stanie wszędzie dotrzeć.  

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska podkreśliła znaczenie samego pomysłu na działanie Rady 

Seniorów. Wskazała, że należałoby przemyśleć czy ma to być tylko spotykanie się czy ma to być czymś 

więcej. Zgodziła się ze stwierdzeniem, że w Gminie Wieluń jest dużo informacji i działań na rzecz osób 

starszych.  

 

Pani Grażyna Jaskuła zadeklarowała, że gdy otrzyma do wykonania zadanie to może do wszystkich 

dotrzeć, poinformować, zgromadzić co trzeba. Poruszyła już wcześniej wspominany temat audycji 

radiowych. Powiedziała, że z rozmów z osobami, które spotyka wynika że słuchają oni radia i poruszane 

są tam ich problemy. Wskazała, że wspomniane osoby chciałyby wiedzieć do kogo pójść ze swoimi 

problemami. Zaproponowała, aby zrobić raz w tygodniu godzinny dyżur Miejskiej Rady Seniorów.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy wskazał, że są pełnione dyżury Rady Miejskiej.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Maria Zarębska zwróciła uwagę, że przychodzą jednostkowe 

osoby. Podkreśliła, że jeżeli seniorzy mają jakieś problemy to też mogą na te dyżury przychodzić. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy powiedział, że zainteresowania seniorów ogólnie spadły. 

Wyraził swoje spostrzeżenia dotyczące również Polskiego Związku Emerytów. Przytoczył sytuację 

zapisów na imprezy, gdzie kiedyś brakowało miejsc do zapisu przy czym obecnie trzeba czekać żeby 

uzbierać minimalną ilość osób. Wspomniał o funkcjonującej kiedyś kawiarence na osiedlu Wyszyńskiego, 

w której właściciel oferował co czwartek w wyznaczonych godzinach kawę dla emerytów za symboliczną 

złotówkę. Powiedział, że emeryci doszli do wniosku, że jeżeli otrzymują kawę za złotówkę to powinni 

jeszcze dostać ciastko. Poinformował, że na tym się to zakończyło. Podsumował, że tak to właśnie 

wygląda. Poinformował, że kawiarnia nie utrzymała się, została zlikwidowana. 

 

Pani Grażyna Jaskuła zapytała Zastępcę Przewodniczącego Miejskiej Rady Seniorów o ulotki 

informacyjne, których przygotowanie zadeklarował Pan Kierownik Biura Burmistrza. Wyjaśniła, że miały 

być to ulotki w małym formacie dotyczące organizowanych przez Gminę Wieluń imprez. Wskazała,                         

że Pan Kierownik informował, że przekaże ulotki we wrześniu, jednak do tej pory nie wie co w tym 

kierunku. 

 

Pani Bożena Rabikowska stwierdziła, że można wejść do kina, gdzie jest wykaz na cały tydzień. 

Stwierdziła, ze wystarczy tylko się ruszyć. 

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska zwróciła uwagę, że ulotki wiązałyby się z dodatkowymi 

kosztami. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy zapytał Panią Jaskułę czy uważa, że ktoś te karteczki 

odbierze. Wskazał, że trzeba byłoby każdemu przynieść i wrzucić do skrzynki na listy.  
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Pani Grażyna Jaskuła odpowiedziała, że nie była to jej propozycja, a Pan Kierownik zadeklarował, że takie 

coś przygotuje. Przytoczyła pomysł Pani Bożeny Rabikowskiej z ostatniego posiedzenia o dekadówkach, 

które miały wisieć na słupach. Wspomniała o uroczystości dotyczącej poezji Mickiewicza. Wskazała,                   

że w okolicy jej miejsca zamieszkania są dwa słupy na których nie zostały zamieszczone ogłoszenia 

odnośnie tego wydarzenia, albo zostały zerwane. 

 

Pan Jerzy Hudzik zwrócił uwagę, że wydarzenie organizowane było przez Muzeum Ziemi Wieluńskiej.  

 

Zastępca Burmistrza Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że przy Muzeum Ziemi Wieluńskiej były 

zamieszczone plakaty.  

 

Pani Bożena Rabikowska oznajmiła, że jak ktoś chce w czymś uczestniczyć to sam znajdzie.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy wskazał, że jest to dodatkowa praca i że są to również 

dodatkowe koszty. Poddał w wątpliwość czy ludzie w ogóle czytają te ogłoszenia.  

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska oznajmiła, że ludzie pewnie czytają ogłoszenia                                                

a i tak nie przychodzą. 

 

Pani Bożena Rabikowska wskazała wielką tablicę która jest usytuowana przy muzeum informującą                      

o działalności muzeum. Następnie wspomniała o kinie, które ma zaklejone okno plakatami. Podkreśliła, 

że trzeba się ruszyć, ponieważ seniorzy muszą być sprawni, trzeba samemu się zainteresować. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy zwrócił uwagę, że na początku roku każdy otrzymuje 

program z imprezami jakie będą organizowane w danym roku. Zapytał, czy ten program ktoś ma albo 

do niego zagląda.  

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska przekazała swoje spostrzeżenia odnośnie fotografii 

zamieszczanych na stronach internetowych z organizowanych uroczystości, że bierze w nich udział 

bardzo dużo seniorów. Stwierdziła wobec powyższego, że seniorzy wiedzą o uroczystościach                                     

i przychodzą. Zwróciła uwagę, że mogą być osoby, które mają z tym problem i należy zapytać w czym 

tkwi ten problem. Powiedziała, że warto samemu słownie także przekazywać takie informacje 

znajomym, czy sąsiadom. Zapytała Radnych Miejskiej Rady Seniorów czy korzystali we wrześniu                                                    

z jakichkolwiek imprez.  

 

Pani Grażyna Jaskuła potwierdziła swój udział. Powiedziała, że jest pierwsza do tego.  

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska zwróciła uwagę, że niektórzy chcą przychodzić, niektórzy 

wiedzą ale nie mają ochoty z tego korzystać. Poinformowała, że na imprezy muzealne też bardzo dużo 

seniorów przybywa.  

 

Pani Janina Oleszkiewicz powiedziała, że na koncercie w kinie było całe kino.  
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Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy stwierdził, że jednak ludzie wiedzą, że coś się dzieje, czyli 

informacje o tych uroczystościach są. Powiedział, że z ankiety przeanalizowanej przez Panią Burmistrz 

wynika, że ludzie po prostu nie chcą z tego korzystać.  

 

Pani Janina Oleszkiewicz przekazała prośbę pań, które często wracają z targu z zakupami                                                

o zamontowaniu ławeczki na przystanku przy ul. Św. Barbary. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy zarządził głosowanie: kto jest za wnioskiem w sprawie 
zamontowania ławek na przystankach autobusowych komunikacji miejskiej przy ul. Św. Barbary,                                  

kto przeciw a kto wstrzymał się od głosu. W głosowaniu udział wzięło 7 Radnych, przy 7 głosach                          

„za” Miejska Rada Seniorów wniosek przyjęła. 
 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że wyśle tam pracowników aby 

sprawdzili możliwość zamontowania tej ławki, ponieważ chodnik nie jest tam zbyt szeroki. 

Zadeklarowała, że jeżeli ławka zmieści się to zostanie postawiona.  

 

Pani Grażyna Jaskuła powiedziała, że przydałaby się również ławka przy ul. Głowackiego. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy zapytał czy ktoś chciałby złożyć jeszcze jakiś konkretny 

wniosek. 

 

Pani Grażyna Jaskuła zapytała Panią Vice Burmistrz o kwestie imienniczek, czy zakończyć ten temat,                   

czy nie będą wybierane. 

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk przekazała, że z tego co zrozumiała to Pani Dyrektor 

WDK-u oczekiwałaby podania jakiegoś scenariusza. Wyjaśniła, że nie chodzi o przyjście z samym 

pomysłem, ponieważ osób, które przychodzą z samym pomysłem Pani Dyrektor ma bardzo wiele. 

Najistotniejsze jest przygotowanie całego scenariusza w punktach, wiedzieć czego konkretnie potrzeba, 

stworzyć koncepcję na to.  

 

Pani Grażyna Jaskuła powiedziała, że oczekiwała, żeby Pani Dyrektor podpowiedziała. 

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, że Pani Dyrektor oczekiwała, żeby 

to zostało już wypracowane, ponieważ skąd Pani Dyrektor może wiedzieć czego seniorzy oczekują żeby 

zostało zrealizowane.  

 

Pani Grażyna Jaskuła zapytała jak to zakończyć. 

 

Pani Bożena Rabikowska odpowiedziała, żeby nie kończyć. Poinformowała, że jednym z tematów Koła 

Przyjaciół Poezji będą wiersze poświęcone dwóm najpopularniejszym imionom z lat 40-tych i 50-tych, 

którymi są Jan i Maria. Zaproponowała aby zaprosić. 

 

Pani Janina Oleszkiewicz zaproponowała imiona Anna i Maria.  
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Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy podpowiedział, żeby wskazać tylko dwa imiona ponieważ 

gdy każdy zacznie dodawać to nic z tego nie wyjdzie.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odniosła się do pomysłu z poprzedniego 

posiedzenia dotyczącego spotkań z kołami gospodyń. Poinformowała, że wysłała do sołtysów zapytanie 

w tej sprawie, ale nie otrzymała odpowiedzi zwrotnej. Podsumowała, że nie została oficjalnie 

poinformowana o jakimkolwiek spotkaniu. Zapytała czy jeżeli otrzymałaby informację o takim spotkaniu 

to czy Radni Miejskiej Rady Seniorów chcieliby na takie spotkanie pojechać i co ewentualnie mieliby                  

do zaoferowania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy stwierdził, że na ostatnim spotkaniu w Sieńcu Miejska Rada 

Seniorów bardzo blado wyszła. Podał, że praktycznie panie z koła opowiedziały jaką działalnością                       

się zajmują, jakie mają możliwości, w jaki sposób jest to finansowane ale Rada Seniorów nic nie mogła 

na to odpowiedzieć. Powiedział, że można było tylko pogratulować i podziękować.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zapytała, członków Miejskiej Rady Seniorów                    

czy pytali jak wygląda sytuacja osób starszych i emerytów w tej miejscowości. 

 

Pani Grażyna Jaskuła potwierdziła, że takie pytania były zadawane.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy również potwierdził, że takie pytania były, jednak nic z tego 

nie wynika.  

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy stwierdził, że w tym środowisku jest zupełnie inaczej,                       

ze względu na inne możliwości, na posiadany sprzęt itd. Podsumował, że poza tematem dotyczącym 

ławek żadne konkretne wnioski podczas dzisiejszego posiedzenia nie padły. Zwrócił uwagę, ze na ten 

moment nie ma osoby, która chciałaby kandydować na funkcję przewodniczącego. Wskazał, że Miejska 

Rada Seniorów średnio spotyka się co kwartał. Zaproponował, aby do końca roku zawiesić działalność,  

a następnie sprawdzić co będzie po nowym roku. Poinformował, że będzie rozmawiał z nieobecnymi 

dziś osobami, czy wyrażają chęć objęcia funkcji przewodniczącego.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk przekazała prośbę od Pana Naczelnika Skupnia, aby 

podejść do niego w sprawie ławeczek o których wcześniej była mowa, w celu ustalenia dokładnego 

miejsca ich zamontowania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy zapytał Radnych Miejskiej Rady Seniorów jak odnoszą                     

się do jego propozycji. Poinformował, że nowy przewodniczący musiałby przygotować swój plan pracy 

na następny rok. Poprosił o zgłaszanie się osób, które chciałby objąć tę funkcję. Poinformował,                             

że następne posiedzenia planuje zwołać w styczniu. Stwierdził, że poza kilkoma osobami nikt                               

się nie angażuje.  

 

Pan Tadeusz Pobudejski zapytał Panią Vice Burmistrz jakie jest umocowanie Urzędu Miasta w kwestii 

pozwolenia na budowę takich obiektów jaki budowany jest przy ul. Głowackiego, w którym ma powstać 

najprawdopodobniej market ALDI. Dopytał czy jest to może w gestii Starosty.  
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Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, że Rada Miejska uchwala plan 

zagospodarowania przestrzennego. Poprosiła Panią Marię Zarębską Zastępcę Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, która była kiedyś naczelnikiem wydziału, w celu wytłumaczenia jak to wygląda.  

 

Pan Tadeusz Pobudejski wyraził swoją opinię, że dosyć jest już zachodnich placówek handlowych                        

w Polsce. Stwierdził, że handel nie tworzy żadnej wartości dodatkowej a jest tylko źródłem zbytu 

nadwyżek produkcyjnych z zachodu i generuje zyski transferowane za granicę.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że na to akurat wpływu Urząd nie ma. 

Wyjaśniła, że nie można sortować z kim współpracować a z kim nie. Nadmieniła, że plan 

zagospodarowania przestrzennego, określa wysokość budynków, przeznaczenie terenu, ilość zieleni                  

a nie kto może realizować inwestycje. Dodała, że nie ma podstaw prawnych. 

 

Pan Tadeusz Pobudejski rozpoczął temat rozwoju cywilizacji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy zwrócił uwagę, ze to nie jest temat dzisiejszego posiedzenia 

Miejskiej Rady Seniorów. Zapytał, czy w temacie punktu są jeszcze jakieś pytania. Nikt nie zgłosił się.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Punkt 4 

Sprawy różne i wolne wnioski 

Uwag nie zgłoszono. 
 

Punkt 5 

Zamknięcie posiedzenia.  

Zastępca Przewodniczącego Czesław Chudy zamknął XII posiedzenie Miejskiej Rady Seniorów dziękując 

wszystkim za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

      Protokołowała:             Zastępca Przewodniczego Miejskiej Rady Seniorów 

 

Malwina Matławska                Czesław Chudy  

 

 

 

 

 

 


